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به زودی به پالايشگاهی عظيم در جزيره خارگ تبديل شده و مشكلات پروژه عظيم ان جي ال خارگ ناصرابراهيمي می گوید

عديده بوميان جويای كارحل خواهد شد.

بخشدارويژه خارگ؛ 

 

سيد فريورموسوي

مقدمه

پس ازگذشت يكسال از اولين مصاحبه مطبوعاتی ناصرابراهيمي، بخشدار ويژه خارگ، بخشداري ويژه خارگ دوباره ميهمان
خبرنگاران وعكاسان خبري اين جزيره اسرارآميز و زيبا بود. بخشدار ويژه خارگ درمحيطي صميمانه وبي ريا پذيراي افرادي

بود كه درطول يكسال گذشته آئينه تمام نماي عملكرد ارگان ها ونهادهاي دولتي و شركت هاي نفتي وخصوصي مستقر در اين
جزيره بودند. ناصرابراهيمي ضمن خوش آمد گويي به اهالي رسانه ومطبوعات و تبريك پيش ازموعد عيد سعيد فطر و آرزوي

قبولي طاعات وعبادات ايشان به پرسش هاي اهالي رسانه پاسخ داد.

عادت كرده ام به موقع حاضرباشم

بخشدارويژه خارگ راس ساعت اعلام شده درمحل برگزاري جلسه پرسش و پاسخ حاضرشد و به محض ورود خطاب به
ميهمانان رسانه و مطبوعات گفت:

ازهمه شما تشكرمي كنم بخاطراينكه حضور به موقع ودقيق شما و خود بنده برای من خيلي رزشمند است .

ناصرابراهيمي گفت :

هميشه سعي كرده ام كه درجلسات ومحل كاري خود به موقع وراس زمان اعلام شده حضورداشته باشم و براي وقتي كه
مشخص نموده ام ارزش قائل باشم .

ارتباط دولت و رسانه دوسويه است 

الان سالهاست كه ارتباط ميان دولت و رسانه ها دوسويه مي باشد يعني هم دولت به رسانه ها نياز دارد وهم رسانه ها به
دولت. به عنوان مثال همكاري هاي خوب سازمان تامين اجتماعي و وزارت كار، رفاه وامور اجتماعي درجهت سروسامان دادن
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به وضعيت خبرنگاران به گونه اي بوده كه هم اكنون شغل خبرنگاري بعنوان مشاغل سخت وزيان آورمورد تائيد قرارگرفته
است. ازآن طرف هم شايد برخي مواقع اخباري باشد كه دولت به دنبال آن است تا رسانه اي نشود. اينجاست كه رسانه ها

رابطه دوسويه را اعمال نموده واخبار فوق رارسانه اي نمي كنند واين يعني اخلاق مداري دوطرف وارتباط دوسويه كه
سالهاست ادامه دارد.

پروازچارتربراي مردم 

زماني كه درسال گذشته به خارگ آمدم يكي ازاهالي بومي كه تمامي مجوزات لازم جهت خدمات پروازي را نيز داشتند با
مراجعه به دفتر بنده ازمن درخواست كردند تا با مكاتبه ونامه نگاري و تماس با مركزاستان به دنبال جذب و راه اندازي يك

پرواز براي اهالي خارگ باشيم. الان خوشحالم كه با پيگيري هايي كه انجام داديم وپشتكار همان فرد بومي پروازچارتر جهت
اهالي بومي درحال برقراري استو انشاءاالله كه اين مشكل اهالي بومي و شهروندان خارگ هم كه سالهاست با آن مواجهه مي

باشند حل گردد.

مطبوعات ركن چهارم دموكراسي هستند 

بخشدارويژه خارگ ميگويد:

هميشه اين راگفته و بازهم تكرارمي كنم كه مطبوعات ركن چهارم دموكراسي كشورمان بوده وهستند.

 ناصرابراهيمي بابيان اين مهم در ادامه گفت :

رسانه ها هوشياري لازم را دارند وبه نوعي حافظ اتحادهاي داخلي مان مي باشند. من هميشه به مطبوعات با نگاه خاص و
احترام ويژه اي برخورد كرده ام واين قشر بعنوان مشاغل سخت به حساب مي آيند وهمين امرنشان دهنده كارطاقت فرساي

اين عزيزان است.

ناصر ابراهیمی| بخشدار ویژه خارگ

خط قرمز من، انتخابات است
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هميشه و درهرجايي كه بخشداربوده ام رسما اعلام نموده ام كه خط قرمز من، انتخابات است!

ناصرابراهيمي درادامه پاسخ هايش گفت:

همانگونه كه مقام معظم رهبري بارها يادآورشده اند كه انتخابات حق الناس است براي بنده و همكارانم درهرجايي كه بوده ام،
انتخابات حق الناس بوده و خط قرمز ما بوده است. اين خط قرمز را امسال و در دو انتخاباتي كه پيش روي داريم اعمال

خواهيم كرد. بخشدارويژه خارگ گفت :

 

اجازه نمي دهيم كه نظم انتخابات قبل و بعد از آن دستخوش برخي زياده روي ها شود. براي ما هيچ فرقي نمي كند تبليغات در
فضاي مجازي باشد يا فضايي عمومي و ديداري! در هر دو صورت قابل پيگيري خواهد بود كمااينكه درهمين جزيره و طي يكي

دو روز گذشته تحركاتي رادر باب تبليغات از سوي دوكانديد تائيد صلاحيت شده درفضاي مجازي مشاهده گرديد كه سريعا با
احضار ايشان به بخشداري با آنها به طورجد برخورد گرديد و به آنها اعلام شد كه درصورت تكرار به مركز استان معرفي تا

ازسوي هيات نظارت و اجرايي استان با آنها برخورد قانوني صورت گيرد .

هيچ مجوزي درنوروزامسال صادرنكرديم

از اول تعطيلات نوروزي تا پايان روزچهاردهم فروردين ماه امسال من درجزيره خارگ حضور داشتم و حتي به ديدن مادرم
نرفتم تا خداي ناكرده دراين تعطيلات و با توجه به وضعيت كرونا مشكلي براي شهروندان پيش نيايد. اصلا هم منت نيست و

وظيفه كاري من بوده است.

ناصرابراهيمي دررابطه با اصلي ترين موضوع مبهم نزد اهالي اين جزيره درتعطيلات نوروزي گفت :

خيلي ها با بنده تماس گرفتند مبني براينكه بخشداري اعلام نموده كه هيچ شخصي حق دعوت ازميهمانان نوروزي و ورود آنها
به جزيره آن هم درايام تعطيلات نوروزي را ندارد اما اين درحالي است كه مشاهده شده مسافران زيادي به خارگ ورود كرده

اند. بايستي عرض كنم از سوي بخشداري خارگ هيچگونه مجوز ورود ميهماني حتي يك فقره صادرنگرديده است ولي ما به
دنبال آن هستيم كه اين ميهمانان ازسوي كدام ارگان و يا نهاد و يا شخص و با كدام مجوزي وارد جزيره شده اند كه دراين

زمينه به نتايج خوبي رسيده ايم و به محض مشخص شدن باخاطيان برخورد قاطع و قانوني خواهيم كرد.

صيادان رابه ساحل آرامش رسانديم

سالهاست كه صيادان از بهم گسيختگي تعاوني صيادان ناراضي بوده وحدود هفت سال بود كه مجمع انتخابات تعاوني صيادان
خارگ برگزارنشده بود!

ناصرابراهيمي در رابطه با تعاوني صيادان وسروسامان دادن به وضعيت معيشتي اين قشر پرتلاش گفت:

به همراه اداره كار خارگ در اين موضوع ورود كرديم و بارها به ما اعلام شد كه به دليل كرونا نتوانستيم كه مجمع را برگزار
نمائيم اما با پيگيري ها ودستورشخصي و ضمانت همه موارد آن از سوي اين بخشداري خوشبختانه مجمع انتخابات تعاوني

صيادان برگزارگرديد و به همه ارگانهاي حاضر در اين جزيره معرفي شان كرديم. الان هم به دنبال طرح راه اندازي فروشگاه
صيادي را در برنامه آتي مان داريم.

NGL!پالايشگاهي عظيم دردل خارگ ، 

خيلي ها خبر ندارند كه در پروژه عظيم طرح ان جي ال خارگ چه اتفاقاتي درحال رخ دادن است. من به شما  قول مي دهم
كه اين پروژه بزودي به پالايشگاهي عظيم در دل جزيره خارگ تبديل خواهد شد و مشكلات عديده بوميان جوياي كارحل خواهد

شد. پروژه ان جي ال خارگ كه با همكاري شركت نفت فلات قاره خارگ درحال انجام است به زودي به يك پالايشگاه بزرگ
تبديل خواهد شد كه نيروهاي كاري بسياري را طلب خواهد كرد و اين به صورتي است كه هم اكنون نيز درخواست تعداد شصت

نيرو را به بخشداري اعلام نموده است كه درحال معرفي افراد واجد شرايط و درعين حال بومي به اين پروژه هستيم .

ناصرابراهيمي گفت:

پيمانكاراين طرح بزرگ شركت صف مي باشد كه بخوبي وتا اين لحظه به تعهدات خود پاي بند بوده است. بخشدارويژه خارگ
گفت:
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ديدگاه آينده ما اين است كه خيلي ها دراين پالايشگاه به كار مشغول خواهند شد .

كارت هاي تردد ومشكل باقي مانده

مشكلات كارت تردد را در كميسيون تردد تا جايي كه توانسته ام حل كرده ايم. بخشدار ويژه خارگ در مبحث پاياني كنفرانس
مطبوعاتي خود به يكي ديگر از معضلات اهالي بومي خارگ اشاره كرد و گفت:

يكي ازمشكلات عديده اي كه در بدو ورودم با آن روبرو شدم كارت تردد اهالي بود كه با پيگيري ها وجلسات مستمر بخش
زيادي ازمشكلات اين كارتها را حل كرده ايم .زماني كه من آمدم حدود ششصد پرونده جهت صدوركارت تردد روي ميز

بخشداري مانده بود كه طي سه هفته كار مستمر توانستيم اين ششصد پرونده را تعيين تكليف كرده وپاسخگوي عزيزان
متقاضي باشيم. الان هم بنده درخواست كرده ام هر دو هفته يك بار جلسه كميسيون تردد تشكيل گردد تا هيچ فردي با مشكل

كارت تردد مواجهه نگردد.

دیدار بخشدار ویژه خارگ با اهالی رسانه

ابراهيمي در پايان گفت :

با نشست هاي كارشناسي كه انجام داديم به هم افزايي مشتركي رسيديم وخواهان بازنگري درصدوركارت هاي تردد براي بومي
ها شده ايم كه درحال بررسي وپيگيري هاي نهايي است

درپايان كنفرانس خبری ازسوي بخشدارويژه خارگ با اهداء لوح يادبود ازخبرنگاران و عكاسان حاضر بهمراه هديه تقدير و
تشكر به عمل آمد .

[1] انتخاباتبرچسب ها: 
[2] بیکاری
[3] رسانه
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